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Virálna RNA sa u očkovaného nachádzala takmer v KAŽDOM ORGÁNE!

Poštárovi Janovi, ktorý netuší, ako sa rozklikávajú odkazy, dnes venujeme najnovší článok v
ScienceDirect – Elsevier (nie Resetheus, ktorý sa na nich mimochodom odkazuje veľmi často tiež).
Mimochodom, Jano, treba mať vždy na pamäti, že ten, kto chce byť vtipný, riskuje, že bude iba
smiešny…

Takže dnešná pošta pre Teba znie:

Pacient podrobený štúdii po jednej dávke vakcíny zomrel 4 týždne po dosiahnutí
relevantného titra v sére (po dosiahnutí predpokladanej úrovne protilátok). Molekulárnym
mapovaním sa zistilo, že „vírusovou RNA“ bol zasiahnutý takmer každý skúmaný orgán.

Očkovaný pacient Pfizerom pred smrťou NEJAVIL SYMPTÓMY OCHORENIA covid-19. A to
znie ako veľký problém. Veľmi veľký. Hotová časovaná bomba.

Štúdia TU.

(Jano, Ty klikaj najskôr TU, je to ľavé tlačidlo myši, ľavá strana je tá, kde nedávajú prednosť, keď Ťa
vezú).

Štúdiu si treba prečítať podľa možnosti celú. Zistíte napríklad aj to, že táto vakcína mala ostať v
mieste vpichu, lenže tomu tak reálne nie je a spike proteín sa našiel takmer v každom skúmanom
orgáne. Je to práve spike proteín, ktorý spôsobuje všetky problémy aj s následkom smrti.

Tým, ako sa spike proteín veľmi dobre viaže na ACE-2 receptory je pravdepodobné, že skôr či neskôr
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budú pozorovateľné vedľajšie účinky u väčšiny očkovaných.

Najhoršie je to, že sa v skúmaných orgánoch našla „vírusová RNA“ (to neznamená, že sa tam našiel
vírus, ale testované časti RNA, prítomnosť ktorých hovorí podľa oficiálneho naratívu o ochorení
covid-19).

 

Nie som virológ, ale s istou rezervou sa domnievam, že:

1. Vakcína nefunguje a naopak, evidentne škodí alebo

2. vidíme v istom predstihu následok syndrómu ADE, o ktorom sme už neraz písali, a na ktorý
dlhodobo upozorňuje napr. MUDr. Ján Lakota, CSc., resp. laureát Nobelovej ceny v obore Luc
Montagnier.

 

Na záver si dovolíme odpublikovať obrázok zo spomínanej štúdie.



Podľa RT-PCR vyšla pozitivita pre SARS-Cov-2 takmer vo všetkých tkanivách. Všimnite si, že iba v
pečeni a v čuchovom orgáne nebol detegovaný SARS-Cov-2. ADE ako z učebnice. Pacient s hnačkou
s okamžitým exitom po rozvrate vnútorného prostredia. Pravdepodobná roznáška patogénu
neefektívnymi protilátkami po tele…

 

Mimochodom, za zmienku stojí, že práve tam, kde sa pchajú tie dlhé antigénové tyčinky, by sa v
tomto prípade pozitívny test nedal dosiahnuť. Takže takáto vzorka nám zrejme lieta počas Eura vo
futbale v lietadlách. Ešte stále idete púšťať vakcínovaných do zahraničia? Ste si istí? Čo tak nechať
ich doma a všetkých dať vyšetriť, už keď ste ich napichali ktovie čím. Za záchranu stojí každý život, aj
ten vakcinovaný.

 



PS: Jano, ak prežiješ ďalšiu dávku, stretneme sa na súde. Áno, ďalšie dávky máš už v pláne, viem, že
nečítaš informované súhlasy a veríš vede. V tom Tvojom totiž stálo, že sa podrobuješ diagnostickému
úkonu. Ten liečebný teda ešte príde (a možno bude chodiť pravidelne). A keďže Ťa potrebujem
vzhľadom na rýchlosť slovenských súdov dlho živého a aspoň trocha fyzicky, prípadne aj mentálne
zdravého, neprajem Ti zlom väz, ale len vydrž.
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